
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 06/12/2022

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #3
Tisdagen 6 december 2022, kl
18:01
å Nymble, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice ordförande You Gustafsson öppnar dagens möte kl 18:16.

1.2 Val av mötesordförande

Med en stor entusiasm så nominerar Yrsa Rós Þórisdóttir sittande vice ord-
förande You Gustafsson till mötesordförande. You godtar självklart nomine-
ringen.

Mötet väljer You Gustafsson till mötesorförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Mötesordförande You nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak till mö-
tessekreterare. Då ingen annan tycks vilja ta på sig detta ansvar, så godtar
Jonas nomineringen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

Justeras:

Elinor Fligman

1 Justeras:

Julia Osswald
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1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson
Cay Lindberg
Rosetta Maglio
Nathalie Wehlin
Julia Osswald
Fredrik Carlberg
Pooneh Gharafi
Anim Mondal
Ella Villför
Linda Öqvist
Ellen Kindberg
Fanny Birath
Elinor Fligman
Jasin Aman Ali
Julia Oldin

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Ledamot med JML-ansvar
Ledamot/Studienämndsordförande
Appendix
Programansvarig student
Valberedningsordförande
Qlubbmästare
Ordförande JML
Mottagningsansvarig
Mottagningsansvarig
Internationellt ansvarig
Ordförande NLG1

Källarmästare
Medteks Ansvariga för Lokal
Studienämndsordförande
Kommande Mottagningsansvarig
Idrottsnämndsordförande
Vice Idrottsnämndsordförande

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst sker till det här mötet.

1.6 Adjungeringar

Mötesordförande You yrkar på att adjungera alla som deltar i mötet, båda
på plats och via zoom med närvaro samt yttranderätt. Mötet godkänner
yrkandet.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Dagens hjältar är Elinor Fligman och Julia Osswald med justeringsdatumet
satt till 3:e januari.

1Näringslivsgruppen

Justeras:

Elinor Fligman

2 Justeras:

Julia Osswald
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Mötet väljer Elinor Fligman och Julia Osswald till justeringspersoner.
Mötet väljer att sätta justeringsdatumet till 3:e januari 2023.

2 Föregående protokoll

Under föregående möte så diskuterades mottagningen och hur alla nämnder
kände att den har gått. Alla nämnder tycktes ha upplevt mottagningen som
väldigt lyckad och uppgav också lite kontstruktiv kritik som kan användas
för kommande mottagning. Det diskturades också om en teambuildingakti-
vitet som nu hölls i period två. PNS-nämnderna spelade laserdome och har
nu förberett sig själva inför alienattacker gjorda av ljuskännsliga aliens.

Framtiden och visioner stod också på agendat under mötet. Egna möten
med Vice Ordförande You Gustafsson kan nu bokas för att diskutera idéer
gällande nämndernas framtid. Att boka sektionsbilen via MiT-hemsidan är
en plan för framtiden som ska sättas i verk.

Mötesordförande You höll dessutom i en workshop som alla på mötet deltog
i. Workshopen handlade om integreringen av internationella studenter och
hur alumniverksamheten i vår sektion kan förbättras.

3 Informationspunkter

3.1 PNS informerar

I dagens PNS-möte så har några nya deltagare anslutit sig till gruppen, så
alla på mötet presenterar sig själva och berättar lite om sina poster och se-
dan vad som sker inom respektive nämnd.

Nathalie Wehlin
Qlubbmästare Nathalie Wehlin berättar lite om PR och att Oscar Lundin är
ny Batman samt att Nova Höög är Elektrosektionens styrelses nya Klubb-
mästare.

Julia Osswald
JML-ordförande Julia Osswald berättar att JML arbetar med sångboken och
hur de har arbetar med Workshoppen som PNS-mötet ska ha idag. En ny
JML-ordförande Alpha Heed, från Elektrosektionen har också valts.

Fanny Birath
Studienämndsordförande Fanny Birath har sammanställt information och
bokat in lärarmiddagen. En lista med problem relaterade till studierna har
gjorts och ska nu tas upp under ett möte med vice-skolchefen för KTH som
Fanny har anordnat. Det har dock varit ett litet problem med obesvarade
mejl.

Justeras:

Elinor Fligman

3 Justeras:

Julia Osswald
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Cay Lindberg
Idrottsnämndsordförande Cay Lindberg tillika INO har sökt friskvårdsbidrag
och att gå med i BEFF. Cay har ansvarat för internationella mottagningen
och ska nu ordna vintermottagningen. Tyvärr så var det få Medtekare som
sökte till Buddies för internationella mottagningen i år, men det var tilräck-
ligt från Elektrosektionen så det ordnade sig. Hela internationalliseringen gå
åt rätt håll.

Ella Villför
NLG-ordförande och ordförande för renoveringsgruppen Ella Villför fortsät-
ter arbetet med kommande Medtek-evening, och planeringen av renoveringen
av Tolvan. En skiss av köket har tagits fram, så om någon är intresserad av
att se den så är det bara att prata med Ella. Själva köket kommer att reno-
veras i sommar, men baren i Tolvan kommer att renoveras efter då den inte
får renoveras samtidigt som köket.

Douglas Andersson
Appendix och Fø FDouglas Andersson har spånat lite på teman för den kom-
mande mottagninge och ägnat mycket tid till planering med styrelsen.

Armin Shafiei
Kassör Armin Shafiei har bokfört och bokfört.

Pooneh Gahffari
Gemmel-Fø Foch Årerepresentant Pooneh Ghaffari ska börja med överläm-
ningen för nya Fø Foch väntar på att få svar om boende och tåg till Åreresan.

Fredrik Carlberg
Gammel-Fø Foch KF-ledamot Fredrik Carlberg har skrivit på verksamhets-
berättelsen för Kårföreningen tilika KF. I KF så kommer det att vara en
omröstning gällande en ombyggning av Nymble som kommer kosta runt 10
miljoner. Som tur är så är det inte sektionerna som kommer att stå för
pengarna, THS kommer att belåna Osqvik och använda de pengarna för att
bygga om, allt detta kommer att ske i sommar. Om åsikter gällande allt det
här finns och skulle vilja yttras så är det snabba puckar som gäller. Utöver
renoveringen så har THS skickat ut ett PM om att hyrning av lokaler kan
bli dyrare. Fredrik kommer att fortsätta framföra allt som händer inom THS.

Yrsa Rós Þórisdóttir
En alumnipub kommer att ta plats under våren, det mesta gällande allt står
i månadsuppdateringen.

Elinor Fligman
Elinor Fligman är ny Fø Fmedlem och hon, samt resterande Fø Fhar inte
hunnit göra så mycket förutom att diskutera lite teman till mottagningen.

Justeras:

Elinor Fligman

4 Justeras:

Julia Osswald
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Rosetta Maglin
Rosetta har gjort lite memes för valberedningen.

Sofie Fröjdman
Sofie har som styrelseledamot med JML-ansvar, varit på lite JML-möten.
Vicerektorn på KTH är den som hanterar JML frågor, men nu ska hon gå
av. Så vi får se hur det blir i fortsättningen.

Karolina Söderberg
Som styrelseledamot så har hon hållit på med vanligt styrelsearbete. Hon
har dessutom blivit vald till SSO igen.

Linda Öqvist
Som källarmästare så har Lindo gjort det vanliga KG-arbetet och suttit käl-
larnissarna i arbete. KG har haft två fixarkvällar sedan senaste PNS-mötet
och kommer i april att ha en vårstädning av Tolvan. Utöver fixarkvällar så
har en ny Källarmästare från Elektrosektionen valts.

Jasin Aman Ali
Som nya INO så har Jasin nyligen haft sin överlämning, och för Idrotts-
nämnden så har de haft ett möte och diskuterat om att boka KTH-hallen
för idrottsevent.

You Gustafsson
You berättar om hur PNS har haft teambuilding där alla deltagare spelade
laserdome. Var skitkul!
Hon har också planerat inför vårt nuvarande PNS-möte.
Wilma Selander
Wilma tar som kommunikationsansvarig upp att alla som inte har skickat in
recept för årets julkalender, får gärna göra det om de har ett.

Natthaphong Kaewkam
Som webbmaster så har Natthaphon uppdaterat hemsidan. Nu när ett event
ska ske så går det att lägga upp på hemsidan.

3.2 Månadsuppdateringar

Vice ordförande You tackar alla som har skickat in månadsuppdateringar
från sina respiktive nämnder. Månadsuppdateringarna kommer att under-
lätta skrivandet av verksamhetsberättelserna i framtiden.
Linda Öqvist tar upp att en tvättmaskin ska sättas in i Nymble som sektio-
nerna kommer att kunna använda.
Nathalie Wehlin tar också upp att skyltstölderna har börjat gå över styr. Så
om någon ser någon som tar in skyltar i Tolvan, säg då till Nathalie eller
någon annan i PR.

Justeras:

Elinor Fligman

5 Justeras:

Julia Osswald
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3.3 Verksamhetsberättelse

Snart så kliver några på mötet av sina respektive poster, men innan dess
så ska ett par saker göras. Inför varje skifte av verksamhetsåret så ska en
överlämning göras så att nästa person som tar över posten ska få lite kött
på benen och en bra start på sitt verksamhetsår. En verksamhetsberättelse
informerar om vad som har gjorts under året, och även vad som gick bra
och mindre bra under det. När ett överlämningsdokument har skrivits inför
överlämningen, lägg då in det i Dropboxen så att flera personer kan ta del av
det. I verksamhetsberättelsen såska det berättas om vad havaren av posten
har gjort under året. De som håller posterna för INO och Fø Fkommer att
skriva verksamhetsberättelserna under nuvarande period. Nu finns det även
ett gemensamt Google dokument som ska fyllas i med verksamhetsberät-
telser från alla nämnder. Dokumentet kommer att användas för att skriva
årsverksamhetsberättelsen som används för att söka ansvarsfrihet i slutet av
verksamhetsåret. I Google-exceldokumentet som också har delats med alla,
så står mål för året och annat gott som kan vara nödvändigt. Där finns även
en flik där det står om vad som har gjorts för att uppnå dessa mål.

3.4 Uppföljningssamtal

Målet var att ha uppföljningssamtalen efter förra PNS-mötet, men tyvärr
så var universum inte på våran sida denna gång. Så det kommer att ske
under period tre istället. Om det finns frågor så är det bara att skriva till
mötesordförande You eller någon annan i styret. Det är alltid bra att bilda
sammarbeten med varandra.

3.5 PNS-pub

Det kommer att ordnas en val-pub i period tre och även försökas att ordna
en nämnd-pub. Om nämnd-puben inte hinnes med så slås den ihop med
val-puben istället. En PNS-pub kommer att hållas i Rudan. MAL2 kommer
att kolla med ISF3 så att det inte krockar med deras användning av lokalen.
Dock så har ISF en del gasquer i Rudan, men allt ska diskuteras. MAL
återkommer med datum och mer information längre fram.

4 Workshop

Workshoppen inleds av JML-ordförande Julia Osswald och JML-ansvarige i
styret, Sofie Fröjdman. Fem frågor ska diskuteras där de tre första ska disku-
teras i mindre grupper. Så alla PNS-deltagare delar upp sig i mindre grupper
och börjar diskutera. Temat bakom workshoppen är hur vi som nämnder ska
kunna föregå som ett gott exempel för resten av sektionen när det kommer
till jämnlikhet.

2Medteks Ansvariga för Lokal, Ellen Kindberg
3Sektion för högskoleingenjörer i medicinsk teknik

Justeras:

Elinor Fligman

6 Justeras:

Julia Osswald
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Efter att alla är klara med sina diskutioner så tackar You alla för en fin
JML-workshop!

5 Övriga frågor

Ella Villför tar upp att det hade varit kul att ordna upp en sittning med
ISF. Relationen med just ISF är lite ensidig, så det kan vara så att de känner
att de inte får komma på sektionens torsdagspubar i Tolvan. Sektionen bör
därför försöka förbättra relationen med ISF.
Ella nämner också att det vore kul med en PNS-middag. Men mötesordfö-
rande You säger då hemlighetsfullt att det redan finns en liten tanke bakom
PNS sista möte.
Nathalie Wehlin lägger till att om pengar inte finns i budgeten för en PNS-
middag, så kanske en liten avgift kan tas.
Mötesordförande You avslutar med att ett foto tas tillsammans på mötet.
Det är så kul att alla är här!

6 Nästkommande möte

Nästa möte kommer att hållas i period 3. Specifika datum och tid kommer
att bestämmas i den gemensamma chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Mötesordförande You Gustafsson avslutar dagens möte kl 20:26.

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

You Gustafsson
Vice Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Elinor Fligman

7 Justeras:

Julia Osswald
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